
Proces - verbal al  şedinţei  CL   din    18.12. 2017 

Pagină 1 din 4 

 

        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  18 decembrie  2017, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.142/2017  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  și domnișoara Gina Trif, inspector principal. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  10  consilieri  din  

11  convocaţi, absent este domnul Brașoveanu Ionuț. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Domnii 

consilieri   votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  

local. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, iniţiatorul  

şedinţei ordinare. Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 Aprobarea dispoziției primarului nr.140 din 29.11.2017 privind 

rectificarea  bugetului local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017; 

 Aprobarea proiectului de buget pe anul 2018 și estimările pe anii 

2019-2021; 

 Aprobarea  impozitelor  și taxelor  locale  anul 2018; 

 Aprobarea privind aprobarea raportului de  evaluare  şi  vânzarea  

unui teren intravilan; 

Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

Conducerea lucrărilor   consiliului  local  sunt  preluate  de  președinte  de ședință, 

domnul  Boc Nicolae - Virgil.  
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Punctul 1 al ordinii de zi –  Aprobarea  dispoziției primarului nr.140 din 

29.11.2017 rectificării bugetului local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul primar  prezintă  faptul  care stă  la baza proiectului  de hotărâre. 

Fondurile respective au venit în mod  special pentru „Învățământ” și  luând în 

considerare faptul  că  se apropia  data  de plată a salariilor  pentru cadrele  didactice  

din  comună s-a  apelat la  emiterea  unei dispoziții de  rectificare a bugetului local  care  

acum se supune spre aprobare consiliului  local. 

 
Consilier local Benzar Gheorghe sn.: au  fost  creșteri salariale date acum ?  

Consilier local Benzar Nicolae : banii respectivi  au venit  cu destinație  specială: plata 

salariilor  și a diferențelor din hotărârile judecătorești. 

 

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.70  

privind  aprobarea  dispoziției primarului nr.140 din 29.11.2017 rectificării bugetului 

local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017,  a  fost adoptată cu  10 de  voturi „pentru” . 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea  proiectului  de buget pe anul 2018 și 

estimările pe anii 2019-2021; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. Domnul consilier  local Benzar 

Gheorghe sn. observă  că  la capitolul de salubritate sume  sunt  cam  mari.  

Primarul comunei precizează  că sunt  doar  estimări care  se transmit  la finanțe 

bugetul  pa anul  2018  se va dezbate în  consiliul local în lunile următoare, după  

aprobarea bugetului  național pe anul  2018.  

În urma  votului  domnilor  consilieri  este adoptată  Hotărârea  nr.71  privind   

proiectului  de buget pe anul 2018 și estimările pe anii 2019-2021,   adoptată cu  10  de  

voturi „pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi – Aprobarea impozitelor  și taxelor  locale  anul 

2018; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă  în detaliu anexa  la  proiectul de hotărâre. De  remarcat  

că  sunt  propuse  taxe  și  impozite  la același nivel  cu  cel  din 2017.  Tot  la  acest  punct  

se  face  precizarea  că  taxa  de pășunat  se plătește  doar  de crescătorii de animale  care 

nu au încheiate de închiriere a pășunii. 

După  epuizarea precizărilor la modul  de aplicare a taxelor  și impozitelor locale  

domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   Hotărârea  

nr.72  privind   impozitelor  și taxelor  locale  anul 2018, a  fost adoptată cu  10  de  

voturi „pentru”. 
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Punctul  4 al ordinii de zi – Aprobarea  privind aprobarea raportului de  

evaluare  şi  vânzarea  unui teren intravilan;  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primarul  prezintă proiectul  de hotărâre  supus dezbaterii  și aprobării 

consiliului  local.   Prin   Raportul  de  evaluare  proprietate  imobiliară, pentru terenul  

intravilan înscris în CF   ŞTIUCA  nr. 400987,   se stabileşte  valoarea de  piaţă  de  

18.174  lei  echivalentul  a   3.923 euro calculat  la  preţul  BNR de 4,6327 lei/euro din 

data  de  13.12.2017. 

Pe  terenul  respectiv  numitul     HREZDAC  VASILE  a  edificat  o casa  familiară  

în regim de  înălţime  de  P+1E+M, construită în anii 2011 – 2016, din cărămidă, 

acoperită cu țiglă ceramică. 

Terenul  în suprafaţă de    799 m.p.  situat în localitatea  Ştiuca,  înscris în CF   

ŞTIUCA  nr. 400987, nr. top 400987   a fost  până la această  dată  a fost folosit  de 

numitul     HREZDAC  VASILE   în regim  de închiriere  fiind  necesară  şi oportună  

vânzarea acestui teren susnumiţilor. 

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului. 

Hotărârea  nr.73  privind aprobarea raportului de  evaluare  şi  vânzarea  unui teren 

intravilan,  a  fost adoptată cu  10  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Primar Bejera  Vasile : în  ședința  de  consiliul local din  23 noiembrie 2012 s-a  

votat în unanimitate pentru  atribuirea în gestiune la Aquatim  a sistemului  

de alimentare cu apă din  comuna Știuca. Președintele  de  ședință a fost 

domnul Bejera Ștefan iar domnul  consilier Brașovenau Ionuț a  votat 

pentru.  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: Nu  mă  interesează acest  lucru, vreau dezbatere  

publică pe această temă. 

Consilier local Hanțig  Samuil : De ce  nu poate  să rămână la comună? 

Primar Bejera  Vasile : fiți siguri  că dacă  ar fii rămas  tariful  era  de cel puțin 5 lei  

pe m.c. de apă. Acum  prețul apei  este stabilit  de ADI apă canal. Să nu 

uităm  de investițiile  care  se vor  face  în baza proiectului pe  care Dvs. nu 

l-ați aprobat. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: de ce  fugiți  de  dezbatere  publică. Asociația  

stabilește  prețul după ANRSCP . Noi  nu suntem  de acord  cu prețul. Veți 

răspunde în fața cetățenilor. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: să se prezinte Aquatim  felul în care face prețul 

să  vedem și noi cât  își pune profit. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: anul acesta vor  fii premiați  copii cu rezultate  

deosebite? 

Consilier local Benzar Nicolae: până la această dată  avem aproximativ  32 de copii 

iar suma se ridică la 16.550 lei. Domnule  Iurcic  faci parte împreună cu 



Proces - verbal al  şedinţei  CL   din    18.12. 2017 

Pagină 4 din 4 

 

mine  din comisia de stabilire a premiilor și  încă nu te-ai implicat  în citirea 

cererilor. Eu  de unul  singur  nu mai fac nimic. 

Consilier local Hanțig  Samuil : De ce  se cere bani pentru  zugrăvit și perdele la 

clasa a VI –a? 

Consilier local Benzar Nicolae:  de unde  ai  această informație?  Eu  nu  cunosc de  

asemenea  cerere  din  partea diriginților de clasă.  

Consilier local Munteanu Iosif - Constantin : se poate  face o parcare la grădința din 

Știuca. 

Primar Bejera  Vasile : Da. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Boc Nicolae – Virgil             Marian   Dinca 
 


